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Sakspro toko l l  

Ve ikar t  f o r  b redbånd  

 
Arkivsak-dok. 202144008 
Saksbehandler Konrad Pütz 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Hovedutvalg for transport 2019-2023 24.11.2021 92/21 
Fylkesting 2019-2023 15.12.2021 134/21 
 

 
 
 
Fylkesting 2019-2023 har behandlet saken i møte 15.12.2021 sak 134/21 
 
Fylkestingets vedtak  
1. Fylkestinget vedtar å be fylkesdirektøren innarbeide følgende prinsipper for 

kommende utlysninger:  
a. Still behovsbaserte krav med utgangspunkt i kravene Nkom har brukt i 5G-

auksjonen, det vil si 100/10 Mbps hastighet i minst 95 % av døgnet. Kravene 
kan tilpasses basert på lokale vurderinger og må harmoniseres med Nkom sitt 
til enhver tid gjeldende regelverk. 

b. Utlys større områder som senker administrative kostnader og gir større 
muligheter for optimalisering for utbyggerne. 

c. Krev helhetlig utbygging ved at alle bygninger innenfor utlyst område i så stor 
grad som mulig bør dekkes  

d. Anvend anbudsmodeller som i større grad utnytter kompetansen i 
leverandørmarkedet til å finne kostnadseffektive løsninger.  
 

2. Fylkestinget ber fylkesdirektøren fortsette sitt tette samspill med kommunene i 
arbeidet med å innarbeide prinsippene i kommende utlysninger og legge resultatene 
fram for Hovedutvalg for transport før midlene for 2022 utlyses. 
 

3. Nkom utfordres på å vurdere eksisterende retningslinjer, herunder inndeling mellom 
kommersielle og ikke kommersielle områder for å få en mer naturlig avgrensning 
mellom hvilke områder som kan få støtte eller ikke 

 
 
Behandling 
 
 
Forslag fremmet av Steinar Aspli (Sp) på vegne av Ap, Sp, SV og KrF. 
 
Tilleggsforslag: 



  
 
 Trøndelag fylkeskommune 

Trööndelagen fylhkentjïelte 
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Nkom utfordres på å vurdere eksisterende retningslinjer, herunder inndeling mellom 
kommersielle og ikke kommersielle områder for å få en mer naturlig avgrensning mellom 
hvilke områder som kan få støtte eller ikke 
 

 
 
Forslag fremmet av Hallgeir Opdal (R) på vegne av Rødt 
 
Tilleggsforslag: 
 
Eierskapet til infrastruktur som bredbånd skal være offentlig. Det bør derfor sikres at 
dersom private aktører vinner anbudet så tilbakefaller infrastrukturen til det offentlige 
etter en viss tid. 

Framtidige bredbåndsutbygginger må skje i offentlig regi. Fylkesdirektøren bes om å 
legge fram en sak om hvordan fylkeskommunen i samarbeid med offentlig eide selskaper 
i fylket kan sørge for bredbåndsutbygging i egenregi. 

 
 
 
 
 
Votering 
Innstilling  Enstemmig vedtatt 
Forslag fra Hallgeir Opdal 4 stemmer (Rødt, Bojer fra MDG) 
Forslag fra Steinar Aspli  53 stemmer (A, Sp, H, SV, Pp, 

Rødt, Krf, Fergen, Bojer og Berg 
fra MDG) 

 
 
Hovedutvalg for transport sin innstilling: 
1. Fylkestinget vedtar å be fylkesdirektøren innarbeide følgende prinsipper for 

kommende utlysninger:  
a. Still behovsbaserte krav med utgangspunkt i kravene Nkom har brukt i 5G-

auksjonen, det vil si 100/10 Mbps hastighet i minst 95 % av døgnet. Kravene 
kan tilpasses basert på lokale vurderinger og må harmoniseres med Nkom sitt 
til enhver tid gjeldende regelverk. 

b. Utlys større områder som senker administrative kostnader og gir større 
muligheter for optimalisering for utbyggerne. 

c. Krev helhetlig utbygging ved at alle bygninger innenfor utlyst område i så stor 
grad som mulig bør dekkes  

d. Anvend anbudsmodeller som i større grad utnytter kompetansen i 
leverandørmarkedet til å finne kostnadseffektive løsninger.  
 

2. Fylkestinget ber fylkesdirektøren fortsette sitt tette samspill med kommunene i 
arbeidet med å innarbeide prinsippene i kommende utlysninger og legge resultatene 
fram for Hovedutvalg for transport før midlene for 2022 utlyses. 
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